

QMM#3 2017-04-25

1 Formalia

- 1.1 Mötets högtidliga öppnande
Mötet 18:12
- 1.2 Val av mötesordförande
Mike är ordförande
- 1.3 Val av mötessekreterare
Aron är sekreterare
- 1.4 Val av två justeringsmän, tillika rösträknare
Micke och Liam
- 1.5 Adjungeringar
Ex har yttranderätt
- 1.6 Mötets behöriga utlysande
Mötet ansågs vara behörigt utlyst
- 1.7 Anmälan av övriga frågor
-
- 1.8 Godkännande av dagordning
Ja
- 1.9 Föregående mötesprotokoll
-

2 Meddelanden

- 2.1 QM [Qlubbmästare]
-
- 2.2 vQM [Vice Qlubbmästare]
Slägganmärken blev jobbigt, men det löste sig.
- 2.3 SkM [Skattmästare]
-vi har Cash i kassaskåpet nu
- 2.4 DM [Dokumentmästare]
-
- 2.5 IM [Inköpsmästare]
-
- 2.6 INM [Incestmästare]
-
- 2.7 KM [Köksmästare]
Blotet händer igen
- 2.8 NM [Nätmästare]
Det görs saker Kistan 2.0
- 2.9 PM [Pyntmästare]
AG märken verkar bli en grej.
Det har anlänt Qmisk-kläder
<http://imgur.com/a/ytDup> (AG-märke)

- 2.10 PrM [PR-mästare]
Inget viktigt
- 2.11 SM [Spritmästare]
Blandat nya släggan.
Kommer mer öl imorgon (26/4)
- 2.12 VM [Vaktmästare]
Festanmält några pubar.
- 2.13 Övriga [WraQ, Glenn, Ex, Adjungerade]
Det var bättre förr

3 Bordlagda ärenden

Inga.

4 Besluts- och diskussionspunkter

- 4.1 Valborgspubrundan 23/4
 - 4.1.1 Utvärdering: Dåliga hamburgare.
Bättre kött
Se till att bussarna går mer rimligt
Mer info till jobbare om band till rundan
Mer info om hur försäljningen av valborgare kommer gå till.

4.2 Beteende som Qmiskare

-

4.3 Wraq-nomineringar:

Felix Gustavsson
Johanna Wärvik
Alexander Johansson

https://drive.google.com/file/d/0B_9Ogvvmx9COOXpUS29fR1hna0FLcjhsYkVpLUt0eTFVa01z/view?usp=sharing

5 Festformalia

- 5.1 Kommande fester
 - 5.1.1 Fredagspub (Bratpub) 28/4
Kanske micke
 - 5.1.2 Kistakampen 5/5-7/5
 - 5.1.3 AG!!!! 18/5-21/5
CC ska på AG via tmeit yay!
 - 5.1.4 Capseisa
Caps turnering i uppsala.

Par-turnering
Uthållighets caps

5.2 Festade fester

5.2.1 Vänskapssittning med FEST Pru och NKM 21/4

Fett kul

CC var trasig

Mike var trasig

5.2.2 VPR

CC var trasig

Mike var mer trasig

6 Övriga frågor

6.1 Mickes punkt om Osqvik i sommar med TMEIT

Folk är för

7 Slutformalia

7.1 Nästa möte

Val QMM. 10/6 (Internfest samtidigt)

7.2 Mötets avslutande

18:58

Mötesordförande

Mötessekreterare

Namn

Namn

Justerare

Justerare

Namn

Namn

Närvarolista:

Mike

Micke

Tommie

André

Oliver

Sebastian

Liam

Aron

Joar

Felix

Johanna

Viktor